
Styremøte 22/8.-23 kl. 19.30 Hof Bibliotek, møterom Kork.

Tilstede: Birgith Johansen, Reidunn Haavik, Randi Haavik, Turid Vaaden, Else Wallum, May-Britt

Haslestad, Anne Bakkeberg (ref.)

1. Referat fra forrige styremøte 14/6. godkjent.

2. Til orientering: Både Hillestad og Sande bygdekvinnelag ble med på leserinnlegg ang.

skole-måltid. Sendt til både Sande Avis og Jarlsberg Avis.

3. Åpent møte 23/8. med politikerne i kultursalen. Alt klart. Vi rigger stoler og bord fra kl. 16.

Starter kl. 18.

4. Medlemsmøte 29/8. hos Kirsti Aakerholt. Randi H. ordner med to buketter til Kirsti og

anleggsgartner. May-Britt H. tar med kake.

5. Hof dagen 2/9. Planlegging. Birgith setter opp liste med ting som må kjøpes inn og tas med.

Anne B. og May-Britt H. tar første økta. Møter kl. 9. Birgith J. møter også opp fra kl. 9 for å

være med å rigge standen. Vi selger sveler, kaffe og saft. Det legges også fram noen ting for

salg som vi har fra før.

6. Forespørsel fra Kari Bastholm om å legge strikkekafeen under Vassås og Hof Bygdekvinnelag.

Vedtak: Innlemmer strikkekafeen under Vassås og Hof Bkl.

7. Forespørsel fra Mette Måge Olsen ang. nytt tilbud for voksne og spørsmål om vi kan bidra.

Vedtak: Engasjerer oss ikke som lag. Må bli opp til hvert enkelt medlem om de vil bidra.

8. Utetrening – Vi som lag engasjerer oss ikke.

9. T/o: I samarbeid med Hillestad bygdekvinnelag så laget Vassås og Hof Bygdekvinnelag en

høringsuttalelse til Kommuneplanens arealdel. Marit G. T/ Birgith/ Anne Berit Finden/ May

Synøve Engen hadde et møte hvor vi gikk gjennom Anne Berits forslag. Det ble en lang kveld,

men vi ble enige til slutt. Sendt til Holmestrand Kommune, Mattilsynet og Statsforvalteren i

Vestfold/Telemark.

10. T/o: Karen Signe sendte Birgith mail 11/8. ang. språkkafe. Hun har kontaktet Mette Måge

Olsen ang. tilbudet vi har, særlig i forbindelse med asylmottaket som etableres i gamle Hof

fengsel. Mette kontakter henne når hun vet mer.

11. T/o: Mottatt info fra NBK ang. bygdekvinneuka. Jeg har sendt mail til Jarlsberg Avis ang.

turene våre, og at vi ønsket at de kom og laget en reportasje. Har ikke hørt noe.

12. T/o: Henvendelse fra Mette Måge Olsen ang. søknad til Gjensidigestiftelsen og BUA. Vedtak:

Vi kan ikke binde oss opp mer enn vi har for tida; avventer.

13. Flere møter på timeplanen framover. Alt ok. Birgith sender ut en oppdatert møteplan for

resten av høsten.

14. Neste styremøte: 19.9. kl. 19.30. Birgith sjekker hva som er ledig.

15. Evt. Forespørsel fra pensjonistforbundet om møteinnkalling for eldredagen 14.9. kl. 14.

Kaarby grendehus. Eldredagen arrangeres 1. okt. i år. De er interessert i hjelp fra oss.


